
Aan:                   College van B&W Gemeente Venlo 

Betreft:               Schriftelijke vragen conform Art. 44 RvO 

Onderwerp:        Paaltje op zijpad Nolenstraat Tegelen.

Datum:               Vrijdag 7 april 2023

Geacht college,

Uit de informatie die wij van de gemeente hebben mogen ontvangen blijkt dat iemand

zich zorgen heeft gemaakt over de verkeerssituatie  op een deel van de Nolenstraat.

Het betreft het feit dat bewoners die via een zijpad van de Nolenstraat (ter hoogte

van  de  brievenbus)  die  straat  oprijden  geen  goed  zicht  zouden  hebben  op  het

verkeer dat van links c.q. van rechts zou komen. Reden genoeg blijkbaar voor de

gemeente Venlo om hier een paaltje te plaatsen. Opgemerkt kan worden dat hier de

afgelopen 50 jaar geen ongelukken hebben plaats gevonden.  

 

Er is met niemand van de omwonenden die hier (incidenteel) gebruik van maken (te

weten de bewoners van Goselingstraat nummer 2 t/m 16 en Nolenstraat nummer 1)

contact opgenomen over het op deze wijze afsluiten van het pad. Gesteld kan dus

worden dat zonder draagvlak dit besluit is genomen, zonder in overleg na te gaan of

dit  paaltje  echt  noodzakelijk  was,  of  er  sprake  zou  kunnen  zijn  van  andere

oplossingen.  In  dit  kader  moet  nog  vermeld  worden  dat  in  andere  vergelijkbare

situaties geen paaltjes zijn geplaatst. 

Het uitgangspunt van bijvoorbeeld de gemeente Apeldoorn is om zo min mogelijk

paaltjes en hekjes te plaatsen. Dit heeft te maken met een goede toegankelijkheid

voor  hulpdiensten  en  mindervaliden.  Paaltjes  kunnen  de  toegankelijkheid

belemmeren,  maar  ook  onveiligheid  veroorzaken  voor  bijvoorbeeld  oudere  en/of

slechtziende weggebruikers. Alleen waar het echt niet anders kan worden paaltjes

geplaatst. 
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In  het  onderhavige  geval  kan  gezegd worden  dat  de  onveiligheid  juist  toeneemt

omdat auto's achteruit moeten rijden om spullen uit te laden. Denk daarbij ook aan

auto's met een aanhangwagen.

Onze fractie is benaderd door enkele bewoners die al geruime tijd geleden hierover

vragen hebben gesteld aan de gemeente, echter geen reactie c.q. antwoord hebben

mogen ontvangen.

 Wij hebben hierover dan ook de volgende vragen.

1. Ben  u  het  eens  met  de  uitgangspunten  van  het  beleid  van  de  gemeente

Apeldoorn?

2. Is het college bekend met bovengenoemde situatie? En ziet ook het college

de oude situatie als onveilig?

3. Waarom zijn er in andere vergelijkbare gevallen geen paaltjes geplaatst?

4. Zou  het  college  willen  aangeven  of  er  een  analyse  gemaakt  is  van  de

mogelijke verkeersrisico’s om de Nolenstraat vanuit het zijpad  op te rijden?

Zou het college indien dit niet het geval is, willen toelichten waarom dit niet zo

is? Zou het college indien dit wel het geval is, deze analyse met ons kunnen

delen?

5. Is  het  niet  gebruikelijk  bij  meldingen  over  verkeersoverlast  c.q.  een

verkeerssituatie  zoals  de  onderhavige  de  wijkraad  en  bewoners  erbij  te

betrekken voor het bedenken van oplossingen?

6. Waarom heeft niemand van de bewoners die over het bovenstaande vragen

hebben gesteld  aan de gemeente Venlo een reactie  c.q.  antwoord mogen

ontvangen? 

Namens de fractie van de Venlose Senioren Partij,

Gé Vervoort
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